

CA-EN-USA / READY TO USE POWDER FOR PROFESSIONAL USE ONLY
DRYING AND CLEANING COMPLEX FOR BEDDING HYGIENE IN RUMINANT, PIG, POULTRY AND HORSE FARMING

Ingredients: Mineral salts, Plant-based natural activators, Aromatics substances (Cinnamaldehyde, Carvacrol)

DIRECTIONS FOR USE:

Spread Actisan 360 uniformly over the areas where the animals are lying at a rate of:

PIGS: - Farrowing: 100 g/m² (3 oz/yd²) every 2 days in the damp zones. - Fattening: 100 g/m² (3 oz/yd²) per week in the damp zones.

POULTRY: 100 g/m² (3 oz/yd²) per week after the third week in the litter area of the animals.

CATTLE: - DEEP BEDDINGS: Starter dose: 300 g (10.5 oz)/adult every 2 days. Maintenance dose: 200 g (7 oz)/adult every 2 days; 100 g (3.5 oz)/calf every 2 days. Repeat the starter dose for 1 week every month. - CUBICLES: 100 g/m² (3 oz/yd²) every 2 days (over the back third of the cubicle). - DRY FOOT BATH FOR CLEANING: put 5 cm of ACTISAN 360 in the tray placed at a crossing point (e.g. at the parlour exit). Use one to several times per month as needed.

SHEEP-GOATS: 25 g (0.9 oz)/adult every 2 days (double the dose during the initial birthing period).

HORSES: 100 g/m² (3 oz/yd²)/week in one or several times.

PRECAUTIONS: It is recommended to wear respiratory protection, protective gloves and protective clothing. To adjust the doses in function of litter aspect and ambient humidity. Close bag after use. Store in a clean, dry environment. Expiry date and lot number are printed on the packaging.

Net weight: 25 kg / 55 lbs

Manufacturer: Timac Agro S.A.S. - 27 Avenue Franklin Roosevelt - BP 70158, 35408 ST MALO CEDEX - FRANCE - Tel: +33 2 99 20 65 20

USA/Distributor: TIMAC Agro USA, INC. - P.O. Box 888 - Route 724 & I-176 Reading, PA 19607-0888 - USA

CA/Imported by: TIMAC Agro Canada - 8 3e Rang O, Saint Simon (QUEBEC) JOH1Y0-CANADA

CA-FR / POUDRE PRÊTE À L'EMPLOI À USAGE EXCLUSIVEMENT PROFESSIONNEL

COMPLEXE ASSÉCHANT ET NETTOYANT POUR L'HYGIENE DES LITIÈRES EN ELEVAGES DE RUMINANTS, PORCS, VOLAILLES ET CHEVAUX

Ingédients: Sels minéraux, Activateurs naturels d'origine végétale, Substances aromatiques (Cinnamaldéhyde, Carvacrol)

MODE D'EMPLOI :

Epandre Actisan 360 de façon homogène sur les zones de repos à raison de :

PORCS: - Maternité: 100 g/m² tous les 2 jours dans les zones humides. - Engraissement: 100 g/m²

VOLAILLES: 100 g/m² par semaine à partir de la troisième semaine dans les zones de litière.

BOVINS: - LITIÈRES PROFONDES : Dose d'attaque: 300 g/adulte tous les 2 jours. Dose d'entretien: 200 g/adulte tous les 2 jours ; 100 g/veau tous les 2 jours. Répéter la dose d'attaque 1 semaine par mois. - LOGETTES: 100 g/m² tous les 2 jours (sur le dernier tiers de la logette). - BAIN DE PIEDS SEC POUR LE NETTOYAGE : mettre 5 cm d'ACTISAN 360 dans un bac placé à un point de passage (par exemple : à la sortie de la salle de traite). Utiliser une à plusieurs fois par mois selon les besoins.

OVINS-CAPRINS: 25 g/adulte tous les 2 jours (doubler la dose en période de mise bas).

CHEVAUX: 100 g/m²/semaine en une ou plusieurs fois.

PRECAUTIONS: Il est recommandé de porter un équipement de protection respiratoire, des gants et des vêtements de protection. Moduler les doses en fonction de l'état de la litière et de l'humidité ambiante. Refermer le sac après usage. Stocker dans un endroit sec et frais. Numéro de lot: voir sur l'emballage.

Poids net: 25 kg

Fabricant: Timac Agro S.A.S. - 27 Avenue Franklin Roosevelt - BP 70158, 35408 ST MALO CEDEX - FRANCE - Tel: +33 2 99 20 65 20

CA/Importe par: TIMAC Agro Canada - 8 3e Rang O, Saint Simon (QUEBEC) JOH1Y0-CANADA



Actisan 360

CA-EN-USA/ WARNING- May cause an allergic skin reaction. Causes serious eye irritation. Avoid breathing dust. Wear eye protection, protective gloves. IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. If eye irritation persists: Get medical advice/attention. Dispose of contents/container to hazardous or special waste collection point, in accordance with local, regional, national and/or international regulation.

CA-FR/ ATTENTION- Peut provoquer une allergie cutanée. Provoque une sévère irritation des yeux. Eviter de respirer les poussières. Porter un équipement de protection des yeux, des gants de protection. EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX : Rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes. Enlever les lentilles de contact si la victime en porte et si elles peuvent être facilement enlevées. Continuer à rincer. Si l'irritation oculaire persiste : consulter un médecin. Eliminer le contenu/récipient dans un centre de collecte de déchets dangereux ou spéciaux, conformément à la réglementation locale, régionale, nationales et/ou internationale.

PRODUCER : Timac Agro S.A.S. - 27 Avenue Franklin Roosevelt - BP 70158, 35408 ST MALO CEDEX - FRANCE - Tel: +33 2 99 20 65 20